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Návrh uznesenia 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava - Dúbravka 

AI Schvaľuje 

Zakúpenie hlasovacieho zariadenia pre potreby rokovaní miestneho zastupiteľstva 

BI Poveruje 
Prednostu miestneho úradu vypísaním elektronického výberového konania na zakúpenie, 
hlasovacieho zariadenia ,dodávku a zaučenie pracovníkov s obsluhou 

T: 104.2011 
Z: prednosta úradu 



Dôvodová správa 
Myšlienka zakúpiť hlasovacie zariadenie bola prerokúvaná v zastupiteľstve už v roku 2005. 
Dokonca boli i prezentácie troch dodávateľov na takéto hlasovacie zariadenie. 
V minulom funkčnom období zastupiteľstvo "vraj" pre nedostatok finančných príspevkov 
takúto iniciatívu odmietlo. 
Hlasovacie zariadenie dnes už nie je žiadnym prepychom ani finančným. Ceny takýchto 
zariadení sú prijateľné. 
Hlasovacie zariadenie okrem toho, že prináša komfort do rokovania a poslanci si nemusia 
podávať mikrofóny cez rokovaciu miestnosť, sa môžu pokojne pripraviť ma svoje vystúpenie, 
lebo každý poslanec má svoj vlastný mikrofón. Zariadenie kontroluje čas vystúpenia poslanca 
a predsedajúci môže v prípade potreby mikrofón i vypnúť. Podstatné je, že zariadenie 
registruje poradie prihlásenia sa poslanca do rozpravy. 
Vystúpenia jednotlivých poslancov sa nahrávajú a je možné kedykoľvek si niektorú pasáž 
vystúpenia prehrať. Zrýchľuje hlasovanie, lebo prezentácia, samotné hlasovanie a sčítanie 
hlasov je časovo regulované a poslanec musí tento čas stihnúť. Všetky hlasovania sa zobrazia 
na hlasovacej tabuli a je možné vytlačiť ako výstup i hlasovanie každého poslanca ku 
každému prerokúvanému bodu. 
Poslanec pri svojich stretnutiach s voličmi môže predložiť prehľad ako ku ktorému bodu 
hlasoval. 
V minulých volebných obdobiach boli hlasovania, ktoré sa neskôr rôzne interpretovali, v tom 
kto ako hlasoval. 
Dajú sa spomenúť hlasovania o Pamätnej tabuli Dr. Husáka, Hlasovanie o odpredaji 
Bytového podniku, hlasovanie o odpustení pôžičky 1,7 mil. Sk a pod. 
Tieto problémy a bolo ich podstatne viac budú odstránené. 
Obdobne bude podstatne zjednodušené tajné hlasovanie, lebo nebude potrebné vytláčať 
hlasovacie lístky a potom ich spočítavať. 
Myslíme si, že takéto hlasovacie zariadenie je dnes už bežný štandard i v obciach s omnoho 
menším rozpočtom ako má naša mestská časť. 


